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Abstract (en)
Retail shelving for merchandise is described which has display shelves (1) which are supported by means of brackets (2) on slotted bearers (3) and
have resting surfaces (11). In order to allow simple adjustment between a horizontal position and a position inclined relative to the horizontal, the
following features are provided according to the invention: - a connection (10) between the display shelf (1) and the bracket (2), which connection
is constructed such that the display shelf (1) can be pivoted about an axis running essentially horizontally and parallel to the rear edge (20) of the
display shelf (1); - the axis is arranged below the resting surface (11) of the display shelf (1); - the position of the axis can be adjusted within a plane
parallel to the resting surface (11) and within a range of variation, for example by means of a guide (13); - the arrangement of a hook (16) on the
display shelf (1), which hook engages in the slotted bearer (3) by means of a pin (15) pointing upwards.

Abstract (de)
Es wird ein Warenverkaufsregal mit Auslageböden (1), welche mittels Konsolen (2) an Schlitzlochträgern (3) abgestützt sind und Auflageflächen
(11) aufweisen, beschrieben. Um ein einfaches Verstellen zwischen horizontaler und zur horizontalen geneigter Position zu ermöglichen, sind
erfindungsgemäß folgende Merkmale vorgesehen: Verbindung (10) zwischen Auslageboden (1) und Konsole (2), die so ausgebildet, daß der
Auslageboden (1) um eine im wesentlichen horizontal und parallel zur hinteren Kante (20) des Auslagebodens (1) verlaufende Achse schwenkbar
ist. Anordnung der Achse ist unterhalb der Auflagefläche (11) des Auslagebodens (1), Einstellbarkeit der Lage der Achse kann innerhalb einer zur
Auflagefläche (11) parallelen Ebene innerhalb eines Variationsbereiches beispielsweise durch eine Führung (13) eingestellt werden, Anordnung
eines Haken (16) am Auslageboden (1), der mittels eines nach oben weisenden Zapfens (15) in den Schlitzlochträger (3) eingreift.
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